
Vážený pane řediteli, 

 

v uplynulých dnech jsem absolvoval na oddělení cévní chirurgie nemocnice Na Homolce 

operaci varixů dolní končetiny. Ve všech fázích operace (předoperační vyšetření, příjem...) 

včetně operace jsem se setkal s příjemným, vstřícným a veskrze profesionálním přístupem 

pracovníků nemocnice. Vyzdvihnout bych chtěl i výkon operatéra MUDr. Vojtěcha Horvátha 

(druhý den jsem odkráčel bezbolestně po svých), anesteziologů a všech zdravotních sester a 

bratrů na operačním sále a lůžkové části po operaci. 

Ač patřím k lidem, kteří si v otázce zdraví snaží vždy v první řadě pomoci sami, chtěl jsem 

Vám sdělit, že z nemocnice Na Homolce si odnáším jen ty nejlepší dojmy. Netušil jsem, že po 

tom, co zdravotníci prožívali v nedávné době díky covidu, je něco takového možné. 

Jistě je to i Vaše zásluha, že máte tak skvělý tým, a chtěl bych všem moc poděkovat. 

 

Přeji Vám hodně zdraví a pracovních úspěchů. 

 

S úctou 

 

Jaroslav Vaic 

Rakovník 

 


